



KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada **kontraktor tempatan** bertaraf **Bumiputera** yang berkelayakan dan berdaftar dengan CIDB dalam kod bidang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi bekalan berikut:

NO. & TAJUK SEBUTHARGA	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN BOLEH DIPEROLEHI	KOD BIDANG	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
<p>PKDKB/(S)/SH/19/2019 (PEMBANGUNAN)</p> <p>TAWARAN BAGI KERJA-KERJA PEMBAIKAN DAN NAIKTARAF BANGUNAN BARU KLINIK KESIHATAN PENGKALAN CHEPA, KOTA BHARU SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN</p>	<p>UNIT HASIL, PKD KOTA BHARU</p> <p>19 FEB 2019 (SELASA)</p> <p>Pada waktu pejabat sahaja</p>	<p>GRED : G1</p> <p>KATEGORI : B</p> <p>PENGGHUSUSAN:</p> <p>B04- KERJA AM BANGUNAN</p> <p>B28-KERJA UBAHSUAI</p>	<p>18 FEB 2019 (ISNIN)</p> <p>PUKUL 12 PAGI</p> <p>TEMPAT:</p> <p>KLINIK KESIHATAN PENGKALAN CHEPA</p> <p>LAWATAN TAPAK ADALAH WAJIB</p> <p>#WAKIL TIDAK DIBENARKAN</p> <p>#SILA KEMUKAN SIJIL CIDB ASAL</p>	<p>25 FEB 2019 (ISNIN)</p> <p>PADA JAM 12 T/HARI</p> <p>SEBUTHARGA YANG LEWAT DITERIMA TIDAK AKAN DILAYAN</p>

Kontraktor dikehendaki membawa Sijil Pendaftaran Asal **Lembaga Pembangunan Pembinaan Malaysia (CIDB)** serta **Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera** dan satu salinan bagi kedua-dua Sijil tersebut semasa membeli dokumen sebutharga tersebut. Sila sertakan sesalinan kad pengenalan untuk semakan. Surat Akuan Pembida juga wajib disertakan bersama dengan dokumen sebutharga.

Pemilik Lesen dikehendaki hadir taklimat dan lawatan tapak. Wakil Syarikat Tidak dibenarkan. Hanya kontraktor yang hadir taklimat dan lawatan tapak sahaja dibenarkan untuk menyertai tawaran. Sila bawa bersama sijil asal pada hari taklimat dan lawatan tapak untuk pendaftaran.

Semua dokumen sebutharga hendaklah diisi dengan lengkap dan dilakri serta ditulis No. Sebutharga dan Tajuk Sebutharga di sudut kiri atas sampul surat. Dokumen Sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Pejabat Kesihatan Daerah Kota Bharu Kelantan pada tarikh seperti yang dinyatakan di atas sebelum atau pada **25 FEB 2019 (ISNIN)**, jam 12.00 tengahari

Sekian, terima kasih.

"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

**"PENYAYANG, KERJA BERPASUKAN DAN PROFESIONALISME
ADALAH BUDAYA KERJA KITA"**

Saya yang menjalankan amanah,

(DR. LATIFAH BINTI DAHALAN)

Pakar Perubatan Kesihatan Awam

Pegawai Kesihatan (Kesihatan Keluarga)

b.p : Pegawai Kesihatan Daerah

Pejabat Kesihatan Daerah

Kota Bharu Kelantan